

Ա Պ Յ Տ Ա Պ Ն Ի Մ Ո Ւ Ն

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Պ. Կ. Սամկո. Իտի պոտենցիալների $I^2(L_p)$ պատկերների նկարագրության վերաբերյալ	329
Շ. Հ. Իգրիգորյան. Կիսահարթությունում $H^p(0 < p < +\infty)$ դասի ֆունկցիաների մի հատկության մասին	335
Բ. Բ. Բատիկյան. 1 կոչափողականություն ունեցող ենթահանրահաշիվների մասին (ուղեղափոխական դեպք)	341
Ա. Ա. Վաղարշակյան. Միակության թեորեմ սահմանափակ անալիտիկ ֆունկցիաների համար և նրա կիրառությունը մոտարկումների տեսության մեջ	345
Գ. Կ. Հովհաննիսյան. Անկախ փոփոխական մեծություններից կազմած շարքերի վերաբերյալ	358
Փ. Շ. Գուսեյնով. Յակոբիի անվերջ մատրիցի ջրման խնդիրը	365
Ա. Ա. Անդրյան. Հնդհանուր եզրային խնդիր բաղադրյալ տիպի սիստեմի համար	380
Բ. Պ. Միլովիդովա. Թվային շարքի թվաբանական միջոցների հաջորդականության սահմանային կետերի բազմության վերաբերյալ	385
Հ. Ս. Միքայելյան. D-թեորեմներ վիլանդյան խմբերի որոշ դասերում	399

С О Д Е Р Ж А Н И Е

С. Г. Самко. К описанию образа $I^2(L_p)$ дробных интегралов (потенциалов Рисса)	329
Ш. А. Григорян. Об одном свойстве функций из $H^p(0 < p < +\infty)$ в полуплоскости	335
Б. Т. Батикян. Подалгебры коразмерности 1 (некоммутативный случай)	341
А. А. Вагаршакян. Теорема единственности для ограниченных аналитических функций и ее приложение в теории аппроксимации	345
Г. К. Оганесян. О рядах из независимых случайных величин	358
Г. Ш. Гусейнов. Задача рассеяния для бесконечной матрицы Якоби	365
А. А. Андриян. Общая граничная задача для систем уравнений составного типа	380
И. П. Милови́дова. О множестве предельных точек последовательности средних арифметических числового ряда	385
Г. С. Микаелян. D-теоремы в некоторых классах виландтовых групп	399

C O N T E N T S

S. G. Samko. On the characterization of the range $I^2(L_p)$ of fractional integrals (Riesz potentials)	329
Sh. A. Grigorian. On a certain property of functions from $H^p(0 < p < +\infty)$ on the half-plane	335
B. T. Batikian. Subalgebras of codimension 1 (nocommutative case)	341
A. A. Vagarshakyan. A uniqueness theorem for bounded anelytic functions and its application in the theory of approximation	345
G. K. Hovannessian. On series of independent random variables	358
G. Sh. Guseinov. Scattering problem for the infinite Jacobi matrix	365
A. A. Andrian. General boundary value problem for systems of composite type	380
I. P. Milovidova. On the set of limiting points for the sequence of arithmetical means numerical series	385
G. S. Mikaelian. D-theorems in some classes of Vilandt groups	399